

## Statement of Typical Participant Earnings

The primary source of income of a Typical Participant in the Compensation Plan (the “Plan” or the “Canadian Plan”) of Infinitus Innovations (Canada) Inc. (“Infinitus Canada”) is from compensation on personal and downline sales of products and/or services. Personal earnings will vary. A Typical Participant in the Plan is defined to be a Distributor who has been engaged in the Plan for at least one year, and who actively engages in the activities necessary to realize the benefits of the Plan. A Typical Participant in the Plan is expected to earn between Cdn \$509 and \$1,440 annually.

Please note that these earnings are estimates and have been derived from the earnings experience of Infinitus Canada during the first three months of operation of the Canadian Plan. These earnings estimates will be reviewed and updated after 6 months of operation of the Canadian Plan. After one year, this Statement of Typical Participant’s Earnings will again be updated with compensation actually received by typical participants in the Canadian Plan for the first annual period, and then be updated annually thereafter.

## 标准参与者收入声明

标准参与者在 Infinitus Innovations (Canada) Inc. (「无限极加拿大」) 事业奖励计划 (「计划」或「加拿大计划」) 的主要收入来源是来自个人及下线销售产品和/或服务的奖励。个人收入会有所不同。一位标准计划参与者的定义为一位参与计划最少一年，并积极参与所需活动获取计划利益的直销商。一位标准参与者在计划中每年预计收入为加拿大币 509 至 1,440 元之间。

请注意，这些收入只是估算，并参照加拿大计划运行首三个月无限极加拿大的收入经验。这些估算收入将在加拿大计划运行 6 个月后检视和更新。在 1 年后，此标准参与者收入声明将再次更新为加拿大计划中在一周年期内标准参与者实际收到的奖励，及后每年更新一次。